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Møtereferat 

Styremøte 23.10.2019 
Tilstede: Kenneth, Jon Peter, Synøve, Gunhild, Lars-Erik og Terje. Alle via Messenger 

Fravær: ingen 

Referatet er godkjent av alle styremedlemmer 13.12.2019 

 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Synøve har ønsket seg hjelp med hjemmeside, 
FB og Instagram 

 

 
Komiteer: 
 

AK 

 
 
 

Nye/eksisterende medlemmer (rekruttering, 
velkomstbrev mm) 

 

 

 

 
 

 

 
Økonomi 

 

 

 

 

 

Gunhild har bidratt med 

egne og medlemmenes 

innlegg og bilder på FB side 

og Instagram. 

 

 

Tone er tilbake i AK etter 
permisjon. 

 

 

 

Brev til potensielle nye 

medlemmer: Terje lagde 

utkast og Synøve sendte ut. 

Vi har nå flere medlemmer 

enn noen gang (143), og 

fortsetter det gode arbeidet 

med å rekruttere nye 

medlemmer. 

 

Lars Erik hadde 

gjennomgang av økonomi. 

Vi ligger godt an i forhold til 
budsjett.  

 

 

 

 

Gunhild 

 

 

 

 

 

AK 

 

 

 

 

 

Terje/Synøve 

 

 

 

 

 

 

 
 
Lars Erik/Styret 
 

 

 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
 
11/19  

Samarbeidsmøte 11-13.10.2019 i Zutphen. 
 
3 av styret/ARs medlemmer dro til Nederland 
på et internasjonalt samarbeidsmøte, 
Stabijsummit. Her ble forskjellige foredrag 
holdt angående helse, avl og rasens fremtid. 
Det ble også vurdert hvordan de forskjellige 
klubbene skal bedre samarbeidet for rasens 
beste. 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det ble konkludert med at 

Stabijsummiten var svært 

vellykket, og det vil bli holdt 

flere slike samarbeidsmøter 

i årene fremover. 

 

I forbindelse med det 

internasjonale 

samarbeidsmøtet i 

Nederland ble det i 

fellesskap bestemt at alle 

parringer skal behandles av 

avlsrådet i landet en 

oppdretter bor i. Dette 

gjelder uansett om 

oppdretter er medlem i 

raseklubben eller ikke. 

Styret i NoSK har vedtatt at 

oppdrettere som ikke er 

medlemmer av NoSK må 

betale kr 400,- i 

behandlingsgebyr. Det er 

kun medlemmer som får 

annonsere kullet på 

hjemmesiden til NoSK. 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Styret 

 


